

Reference version Anjo City Sorting and Collection of Refuse and Resources Easy-to-understand book 安城市家庭垃圾和资源的分类方法和扔置方法简明手册

About the updates

关于内容有变化的地方

From April 2020, It is not necessary to make a hole in spray cans.

The updates are listed in the table below.

从令和2年4月开始，不需要在“喷雾类金属罐”上开孔了。

下表列出了有变化的地方

■P.10

04

Recyclables
Difficult to crush, dangerous garbage
资源垃圾
难粉碎性垃圾・危险垃圾



Dangerous garbage 危险垃圾

- Simple gas canisters, spray cans, lighters, etc.
(Canisters, chemicals, cosmetics, gas lighters, etc.)
- 简易液化气罐、喷雾罐、打火机等
(燃料、药品、化妆品罐、液化气打火机)

- ⚠️ **Spray cans and gas cylinders must be used up until its empty.**
- ⚠️ **If you brought your recyclables, go directly to Recycle Plaza or EcoLand**
- ⚠️ 请把喷雾罐和便携式瓦斯罐里的气体用光。
- ⚠️ 如果您要把垃圾带去回收站，请直接前往Recycle Plaza或EcoLand



The updates
变化的地方

- Mercury thermometers
Please dispose of them on their sides.
Please dispose of digital thermometers as "Non-burnable garbage" (see pages 5, 9)
- 水银体温计
· 请将水银体温计的盒子竖放
· 电子体温计
· 参照【不可燃垃圾】P5, 6



- Kitchen knives, razor blades
Please dispose in a safe way by wrapping knife blades with newspaper, etc. (if possible please bring to the Recycle Plaza or EcoLand)
- 菜刀 剃胡刀的刀片等
· 请将刀片用报纸包好等，保证安全的状态下取出
· (如果可以的话请送到再利用广场EcoLand)

Disposal of difficult to crush, dangerous garbage 难粉碎性垃圾・危险垃圾的扔法

- 1 For spray cans and gas cylinders, remove the lid and use up until its empty.
1 请把喷雾罐和便携式瓦斯罐的盖子揭开，把里面的气体用光。
 - When outside, make sure there is no fire nearby.
 - Please read the notes on the spray can carefully.
 - If the spray can has a cap that releases gas, use it.
 - 在室外，确认周围有没有火星或明火。
 - 请仔细阅读喷雾罐上的说明。
 - 如果喷雾罐自带放气盖，请使用自带的放气盖。

Examples: Metal caps should be put out as "Non-burnable garbage" (see pages 5, 9)
Please dispose of the put out as "Flammable packages" (see pages 7, 8)
例如金属盖【不可燃垃圾】P5, 6
燃料盖【易燃物各种包装】P7, 8

- 2 Put garbage in yellow containers at specified refuse stations before 8am.
Bring into the Recycle Plaza directly if the items do not fit inside the containers
- 2 早上8点之前，放入指定垃圾站的黄色收集箱内
如果收集箱已满请直接拿到再利用广场

- ⚠️ Take back any bags that you use to bring difficult to crush, dangerous garbage to the refuse station!
- ⚠️ 请回收袋子请带回去

